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Dagsorden og referat til bestyrelsesmøde den 03.12.2024 kl. 17.00 – 

19.00 i Børnehuset Stoldalen, Sønder Alle 7E, Hobro.  

 
Referent Ronni. 

Ordstyrer Christina. 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

 

2. Godkendelse af referat. 

 

Vi godkender næste gang. 

 

3. Perspektiver fra Dialogmødet med Børn og familieudvalget. Indsigt i hvordan der 

arbejdes med børn og unge politikken i vores område. 

Generel positiv oplevelse af dialogmødet. Politikerne var nysgerrige på vores 

høringssvar og havde haft drøftelser omkring det inden. 

Ny mulighed for forældre: Hvis man oplever udfordringer i hjemmet, er det muligt at 

få sparring telefonisk eller ved at de kommer hjem til familien. 

 

4. Hvordan får vi samstemt de to kostpolitikker fra henholdsvis Det gamle Trekløver og  

Hobro Syd og samskrevet dem til en politik? 

Elsebeth samskriver de to kostpolitikker og sender dem ud til bestyrelsen inden 

næste møde. 

Vi holder os til den overordnede model. Børnehusene har mulighed for at udarbejde en 

mere konkret kostpolitik for eget hus. 

 

Dagtilbud Område 

Midt   
Onsild, Bymarken, Farvervænget, 

Stoldalen, Wiegaarden og Myretuen  

samt Naturgården 

 
Sdr. Allé 7E 
9500 Hobro 

Tlf. 97 11 51 42 
 elska@mariagerfjord.dk 

www.dagtilbudhobrosyd.dk 
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5. Drøftelse af overgangsarbejde til skoler, der ikke er distriktsskole. 

 

Vi laver som udgangspunkt ikke overgangsarbejde til private skoler. 

Det enkelte børnehus har et samarbejde med distriktskolen og følger brobygningen 

med den pågælende skole. Førskoleforløbene minder meget om hinanden. Hvis et 

børnehus har førskolebørn der skal på flere forskellige skoler, kan vi ikke som rammen 

er nu, tage ud og følge deres brobygningsforløb. 

 

Elsebeth vil gerne undersøge mulighederne for at forbedre brobygningen for børn der 

skal på andre kommunale skoler end distriktskolen. 

 

6. Har bestyrelsen behov for at vi har nedskrevet retningslinjer for brug af digitale 

medier i vores område? Hvordan og hvornår? 

Bestyrelsen har fuld tillid til, at personalet i dagtilbud områdemidt følger de 

gældende regler og ser derfor ikke et behov for yderligere retningslinjer. 

 

7. Orientering fra Elsebeth 

 

Alle fremtidige stillingsopslag skal slås op som fuldtidsstillinger (37) timer. 

 

Der har været anmeldt pædagogisk tilsyn i alle husene. Vi har haft en ekstern 

konsulent ude og lave tilsynene ud fra KVALid. Vi får tilbagemeldinger d. 13 december 

8.30-11.30 og d. 16 december 10.00-13.00. Christina fra Bymarken deltager som 

forældrerepræsentant d. 13 og Lene fra Wiegaarden deltager d. 16. 

 

8. Eventuelt 

 


